
Werkgroep Nestkastonderzoek:  

Ook dit jaar was de jeugd weer actief op de nestkastcontroles. Vorig jaar gaf ik aan, dat als 

meer controleurs jeugd meenemen op hun route er nog meer kinderen mee kunnen. Jammer 

dat er nog zoveel gecontroleerd wordt zonder kinderen, vaak ook wel om begrijpelijke reden 

denk ik, maar het blijft jammer. Het is helaas nog steeds zo, dat we eigenlijk zitten te springen 

om meer controleurs. Afgelopen jaar is de werkgroep 2 keer bij elkaar geweest, waarvan een 

keer om te overleggen over ideeën voor het jubileum en hoopt dat ook het komende jaar te 

doen. Tussentijds is er natuurlijk waar nodig ook wel overleg. 

Het was geen bijzonder goed jaar voor de nestkasten. Landelijk gezien was het bij ons nog 

wel redelijk. De mogelijke oorzaak is toch wel het koude en natte voorjaar en daardoor te 

weinig voedsel. 

Bij het ringen was het jammer, dat een van de ringers door ziekte niet kon ringen. Gelukkig 

gaat het nu weer veel beter met hem. 

De samenwerking met de ringers was  overigens ook dit jaar weer prima. 

Verder nog een lijst van de resultaten van alle nestkasten. 

Werkgroep nestkastonderzoek, Jan Vos. 

 


